



中華人民共和國
香港特別行政區政府
教育局

理財教育 學校獎勵計劃 (2024/25)

Financial Education School Award Scheme



對象Target

全港中學

All secondary schools in Hong Kong

級別一：理財教育學校—參與獎

Tier 1: Financial Education School – Participation Award

- 參與學校須檢視理財教育的相關工作，並填寫「級別一紀錄表」。
Participating schools have to evaluate their works related to financial education and fill in “Tier 1 Record Form”.
- 學校若符合要求即獲頒「參與證書」。
If the schools can fulfil the requirements, they will be awarded a “Certificate of Participation”.

級別二：理財教育學校—積極推動獎

Tier 2: Financial Education School – Active Promotion Award

- 學校如欲競逐「積極推動獎」，須填寫「級別一及級別二紀錄表」，並提供推動理財教育的良好實踐示例以作分享。
Schools that wish to compete for the “Active Promotion Award” should fill in “Tier 1 and Tier 2 Record Form” and provide good practices in promoting financial education for dissemination.
- 得分最高的五所學校將獲得該獎項和獎座乙個。
The FIVE schools with highest score will receive the award and a trophy.

開始報名日期：2024.9.2

Application Start Date

截止報名日期：2024.11.29

Application Deadline

「級別一紀錄表」和「級別一及級別二紀錄表」截止提交日期：2025.7.11

Submission Deadline of “Tier 1 Record Form” and “Tier 1 and Tier 2 Record Form”

查詢 For enquiries

電話 Tel: 2892 6513 / 3698 3125

電郵 Email: cdopshe42@edb.gov.hk / cdote12@edb.gov.hk



報名表、紀錄表及計劃詳情請參閱活動網頁

For application form, record forms and the details of the Award, please refer to the event website

https://www.edb.gov.hk/tc/curriculum-development/kla/pshe/reference-and-resources/award_scheme.html